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 פרוטוקול ישיבת הועדה לענייני ביקורת 
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 3.11.2020   - לישיש יום

 
 :בהשתתפות זום בפגישת נערכה הוועדה

 
 גזבר העירייה  –יוסי מזרחי   מר
 יו"ר הועדה    - סלוצקי  דבי' גב
 הועדה  חברת -  דיאמנט עדית' גב
 הועדה חברת   –' איילת ארז סגן  גב
 חברת הועדה  –' ענבר הוכברג  גב
 הועדה חבר  –  שלום רחמים מר
 העירייה   תמבקר - ' גלית פלג  גב
 מזכירת הועדה   - ירון  מיכל' גב

 
 
והדו"ח הכספי  הפנים שרדמלצורך דיון בדו"ח הביקורת המפורט של  תכנסהה ועדהה

   . 2019המבוקר לשנת 
 

 .הסברים למתן לישיבה זומן, מזרחי יוסי מר, העירייה גזבר
 

 

 2019 לשנת   הכספי"ח הדו* 

 

  בתקציב הן צמצום  מהלכי של תוצאה, כספי באיזון סיימה העירייה כי  וציין פתח גזברה

 . "ריםבתבוהן  השוטף

 

 הרואה של דעתו בחוות שנכתבה' הועדה ביקשה הסבר אודות הפניית תשומת הלב יור

 . המבקר חשבון

 .₪ אלפי 159,911 של כולל בסך למחיקה וחובות מסופקים חובות .1

 .רעננה עיריית כנגד שהוגשו תביעות  בגין התלויות התחייבויות .2

 

 ייצוגית  בתביעה  מדובר.   תלויות  לתביעות  כספים  הפרישה  העירייה  כי  הסביר  העירייה  גזבר

צדדים.  העירייה הגישה   3-שאינם סגורים מ ,מקורים לשטחים ארנונה תשלום בנושא

 .14.12.2020 -ערעור לביהמ"ש העליון והדיון אמור להתקיים ב

 .כספיים והחזרים שטחים מדידות לבצע העירייה תאלץ יתקבל  לא והערעור במידה
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   2019  לשנת המפורט הביקורת "ח דו *
 
 הינו אשר לרישום נכס חדש בהתאם לנוהל. המבוקרת השנה לגבי  שצוין היחיד הממצא 

 "על פי מידע שהתקבל" ללא תיעוד בנושא"    נעשתה הנכס"הקמת   

 

.  וההנדסה הגזברות בין נכסים אחר מעקב בנושא פנימי נוהל יש כי ציין העירייה גזבר

  בחיוב  והתחילו הנוהל לפי עבדו לא שבו, הרחבה שביצע בית של אחד במקרה מדובר

 .ארנונה

  לבין  הנוהל בין  פער נוצר  ולפיכך בנייתו מיום  4 טופס  קיים לבניין, הרחבה של  זה במקרה

 .בשטח הקיים

 

 

  : קודמות בשנים שנערכו  בביקורות שהועלו ליקויים תיקון  אחר  מעקב* 
 

 חלק מהממצאים מתוקנים לאורך מספר שנים.  .תוקנו הליקויים רוב כי נמצא 

 מבוצע בשוטף. טיפול בחייבי ארנונה –מים וארנונה  בנושא

, ציין הגזבר כי העירייה אלפי ש"ח 620בגובה  שלילי שכר בגין עובדים חוב יתרת בנושא

  .מיידי, אך מדובר בתהליך מתמשך ולא בביצוע התשלומים החזרפועלת לגבייה והסדרת 

 הנושא את עבירלה צפוייהנהגה ברגישות בתקופת הקורונה, וכעת  העירייה כי הוסיף עוד

 .משפטי לטיפול

 

 

 

 

 

  
                                                                                     ___________________ 

 דבי סלוצקי                                                                                                 
      יו"ר הועדה                                                                                                


